

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນທີ່ໄດ້ຮັບ		
ຊື່ໃບອະນຸຍາດ	ໃບຢັ້ງຢືນ ຄຸນນະພາບນໍ້າມັນເຊື້ອໄຟ ປະຈໍາຕໍ່າມ	
ປະເພດຂອງໃບອະນຸຍາດ	ໃບຢັ້ງຢືນ	
ເລກລະຫັດໃບອະນຸຍາດ	ວັນທີ	ໜ່ວຍງານຮັບຜິດຊອບ
MoST-SMD-7	05.01.2018	ກົມມາດຕະຖານ ແລະ ວັດແທກ

ຂໍ້ມູນພື້ນຖານ	
ຮູບແບບການສົ່ງຄໍາຮ້ອງ	ຢູ່ທີ່ຫ້ອງການເຈົ້າໜ້າທີ່
ປະເພດທຸລະກິດ ສະເພາະ ທີ່ຕິດພັນກັບ ໃບອະນຸຍາດ	D - ການສະໜອງໄຟຟ້າ, ອາຍແກັສ, ອາຍຮ້ອນ ແລະ ອາກາດປັບແຕ່ງ
ຈຸດປະສົງທີ່ຕ້ອງຂໍ ໃບອະນຸຍາດ	ເພື່ອປົກປ້ອງຜູ້ຊົມໃຊ້ ທີ່ຈະຊົມໃຊ້ນໍ້າມັນເຊື້ອໄຟ ໃຫ້ໄດ້ນໍ້າມັນເຊື້ອໄຟທີ່ມີຄຸນນະພາບ
ຜູ້ທີ່ຕ້ອງຂໍໃບອະນຸຍາດ	ຜູ້ດໍາເນີນທຸລະກິດນໍ້າມັນເຊື້ອໄຟ ທີ່ມີຈຸດປະສົງຜະລິດ, ນໍາເຂົ້າ, ສົ່ງອອກ, ປຸງແຕ່ງ ແລະ ຈໍາໜ່າຍ ນໍ້າມັນເຊື້ອໄຟ ປະເພດຕ່າງໆ ຢູ່ ສປປ ລາວ
ມີຂໍ້ມູນໃບອະນຸຍາດ ອອນລາຍບໍ່?	ແມ່ນແລ້ວ
ທີ່ຢູ່ຂອງຂໍ້ມູນອອນລາຍ	www.laostandards.gov.la
ມີແບບຟອມໃບຄໍາຮ້ອງ ໃບອະນຸຍາດ ຫລືບໍ່?	ແມ່ນແລ້ວ
ຄໍາເຫັນອື່ນ ທີ່ຕິດພັນ ກັບ ໃບອະນຸຍາດ	ພາຊະນະທຸກອັນທີ່ໃຊ້ບັນຈຸນໍ້າມັນເຊື້ອໄຟແຕ່ລະປະເພດ ຕ້ອງຕິດສະຫລາກ ແລະ ເຄື່ອງໝາຍໃສ່ດ້ານນອກ ທັງນີ້ ເນື້ອໃນຂອງສະຫລາກຕ້ອງມີພາສາລາວ

ຄຸນະສົມບັດ ແລະ ເອກະສານປະກອບ		
ໄລຍະເວລາໃນການ ພິຈາລະນາຄໍາຮ້ອງ ໃນ ການອອກໃບອະນຸຍາດ	8	ເອກະສານເພື່ອຂໍກວດກາ ຕ້ອງໄດ້ຮັບການພິຈາລະນາ ພາຍໃນ 3 ວັນລັດຖະການ; ແລະພາຍຫລັງເອກະສານຄົບຖ້ວນ ແລະ ໄດ້ຜ່ານການກວດກາຄຸນະພາບນໍ້າມັນເຊື້ອໄຟ ທີ່ສອດຄ່ອງຕາມມາດຕະຖານແຫ່ງຊາດແລ້ວ, ຕ້ອງອອກໃບຢັ້ງຢືນ

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ

ຄຸນະສົມບັດ ແລະ ເອກະສານປະກອບ	
	ຢ່າງຊ້າບໍ່ໃຫ້ເກີນ 5 ວັນລັດຖະການ
ຄຸນະສົມບັດຂອງຜູ້ຂໍໃບອະນຸຍາດ	ເຊື້ອໄຟທີ່ຂໍກວດກາ ຕ້ອງມີຄຸນລັກສະນະທາງດ້ານຜິຊິກສາດ ແລະ ເຄມີສາດ ສອດຄ່ອງກັບມາດຕະຖານແຫ່ງຊາດ ທີ່ສະພາມາດຕະຖານແຫ່ງຊາດ ໄດ້ຮັບຮອງເອົາ ແລະ ປະກາດໃຊ້
ມີເຫດຜົນໃດບໍ່ທີ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ ຈະປະຕິເສດການຂໍໃບອະນຸຍາດ?	ປະຕິເສດໃນກໍລະນີທີ່ ນໍ້າມັນເຊື້ອໄຟ ບໍ່ໄດ້ມາດຕະຖານແຫ່ງຊາດ

ຂໍ້ມູນຕິດພັນກັບ ການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ	
ໃບອະນຸຍາດມີກຳນົດອາຍຸ ຫລືບໍ່?	ໃບອະນຸຍາດມີອາຍຸນຳໃຊ້ ຈັກເດືອນ?
ບໍ່ມີ	0
ຂັ້ນຕອນ ແລະ ເງື່ອນໄຂ ສໍາລັບການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ	ໃບຍັງຍືນຄຸນະພາບນໍ້າມັນເຊື້ອໄຟໄດ້ກຳນົດນຳໃຊ້ໄດ້ຄັ້ງດຽວເທົ່ານັ້ນ

ຄ່າທຳນຽມ				
ມີຄ່າທຳນຽມ ແບບຟອມຄ່າ ຮ້ອງ ຫລືບໍ່?	ຄ່າບໍລິການວິຊາການ	ຄ່າທຳນຽມ	ຄ່າ ແບບຟອມ ຄ່າຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ແມ່ນແລ້ວ	600000.00	30000.00	5000.00	635000.00
ຄ່າເຫັນ	ອີງຕາມລັດຖະດຳລັດ 003/ປປທ			

ຄ່າທຳນຽມການຕໍ່ອາຍ				
ມີຄ່າທຳນຽມ ແບບຟອມ ຄ່າຮ້ອງ ຂໍຕໍ່ອາຍ ຫລືບໍ່?	ຄ່າບໍລິການວິຊາການ	ຄ່າທຳນຽມ	ຄ່າ ແບບຟອມ ຄ່າຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ບໍ່ມີ	0.00	0.00	0.00	0.00
ຄ່າເຫັນ				

**ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ**

ກົດລະບຽບທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ			
ຊື່ກົດລະບຽບ	ເລກທີ	ວັນທີ	ຄໍາເຫັນ
ກົດໝາຍວ່າດ້ວຍການວັດແທກ(ສະບັບປັບປຸງ)	36/ສພຊ	13.12.2013	
ຂໍ້ຕົກລົງວ່າ ດ້ວຍການຄຸ້ມຄອງ, ກວດກາ ແລະ ຍັງຢືນຄຸນະພາບນໍ້າມັນເຊື້ອໄຟ	0541/ກວຕ	08.06.2016	ມາດຕາ 5, 8, 10, 13,14, 15, 20.

ເອກະສານປະກອບ
ຊື່ເອກະສານ
ໃບຢັ້ງຢືນຜ່ານການທົດລອງຄຸນະພາບນໍ້າມັນເຊື້ອໄຟ
ຕາຕະລາງຕິດຕາມການນໍາເຂົ້ານໍ້າມັນເຊື້ອໄຟ
ໃບຢັ້ງຢືນຄວາມຖືກຕ້ອງຂອງການກວດສອບລົດບັນທຸກນໍ້າມັນເຊື້ອໄຟ
ໃບຂົນສົ່ງສິນຄ້າ
ໃບສັ່ງຊື້ສິນຄ້າ
ໃບສະເໜີ
ໃບທະບຽນວິສາຫະກິດ ຂອງບໍລິສັດຈໍາກັດ
ໃບຢັ້ງຢືນຄຸນະພາບການນໍາເຂົ້ານໍ້າມັນເຊື້ອໄຟຈາກປະເທດສິ່ງອອກ

ສະຖິຕິ (ທີ່ອອກໃໝ່ ຫລື ທີ່ຕໍ່ອາຍຸ)		
ປີ	ອອກໃໝ່	ຕໍ່ອາຍຸ
2016	9	0